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Tisztelt Elnök Asszony!

„Tervezi-e a Kormány a SAVIÉP Kft . jogutódlással történő megszüntetését II.?" címmel
a Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Persányi Miklós
Környezetvédelmi és Vízügyi Miniszter Úr részére . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Amint az bizonyára a T . Miniszter úr előtt is ismeretes, K/12583 . szám alatt írásbeli kérdést
intéztem Önhöz, a fenti tulajdonrészek vonatkozásában .

Álláspontom szerint a feltett kérdésemre a Miniszter úr a konkrétumok megjelölése nélkül
válaszolt, így amellett, hogy a válaszát elfogadni nem tudom, ismételten fontosnak tartok
kiemelni néhány körülményt, amelyekre remélem mielőbbi választ kapok .

Változatlanul tájékoztatást és részletes kifejtést várok arra vonatkozóan, hogy mi indokolja
pontosan a SAVIÉI? Kft . jogutódlással történő megszüntetését .
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További kérdésem, hogy amint a válaszában írta, a társaság az utóbbi években veszteséges
volt és a társaság saját vagyonát éli fel, akkor miért nem teszik, illetve tették meg a szükséges
gazdasági lépéseket társaság helyzetének helyreállítása, vagyonvesztése megszüntetése
érdekében, elkerülve a jogutódlással történő megszüntetést?

Történt személyi változás a vagyonvesztés miatt, illetve a tulajdonos mit tesz ennek
megakadályozására?

Feltett kérdéseimre a választ írásban kérem.

Kelt Budapesten, 2004 . december 21. napján

Tisztelettel :
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Dr. Papcsák Ferenc
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